
Rada Miasta Jarosławia 

37-500 Jarosław, Rynek 1 

Nagranie dźwiękowe z obrad 
LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.1.2024 

Protokół nr LXXIII/2024 
z LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, dnia 22 stycznia 2024 roku 
sala narad UM - Rynek 1, Ratusz 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2023) otworzył o godz. 

14.13 przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, 
iż sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 
Nieobecni radni: Wanda Czerwiec, Janusz Szkodny, Maciej Wałęga. 

W obradach uczestniczyli również: 
Burmistrz Miasta Jarosławia - Waldemar Paluch, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury gospodarczej — Wiesław Pirożek, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 

skarbnik miasta — Anna Gołąb, 
radca prawny — Mariusz Prychocin, 

zastępca dyrektora MOPS — Barbara Kwaśniak, 

prezes spółki: PGKiM-Franciszek Gołąb, 
dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia — BBM (Małgorzata Młynarska). 
WIT (Magdalena Zarębska-Lorenowicz), GKN (Grażyna Strzelec). SO (Lesław 

Strohbach), WOS (Renata Chlebowska), BSFiOI (Edyta Pytko). 
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Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad 
wraz z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 15 stycznia 

2024 r., czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 7 projektów uchwał. W tym 
samym dniu, radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia za okres 
9 grudnia 2023 r. — 12 stycznia 2024 r. ze szczególnym uwzględnieniem realizacji uchwał Rady 

Miasta Jarosławia oraz plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z: 

e [LXXlIsesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 roku, 

e LXXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 roku. 
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Iv. 

v. 

VI. 

VII. 

VIII. 

IX. 
X. 

Podjęcie uchwał: 
w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zbycie udziału 
w nieruchomościach położonych w miejscowości Munina, 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia za 

2023 rok. 
Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia na 2024 
rok. 
Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Wolne wnioski i informacje. 
Zakończenie obrad. 

-porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: OA.0002.1.2024 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie, czy czy ktoś z obecnych chce zgłosić jeszcze jakiś wniosek do ww. porządku obrad, 

Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch poprosił o wycofanie projektu uchwały na 
druku numer 7 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

gdyż jest tożsamy z projektem uchwały na druku nr 3 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

W punkcie tym radny Jarosław Litwiak złożył wniosek o uczczenie minutą ciszy dwóch 

zmarłych osób — pani Stanisławy Sarny, byłej pracownicy Urzędu Miasta Jarosławia oraz 
pana Tomasza Kisiela, nauczyciela Państwowego Liceum Sztuk Plastycznych im. Stanisława 

Wyspiańskiego w Jarosławiu. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 
poddał pod głosowanie: 
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wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały na druku numer 7 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

Jarosławia na 2024 rok 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 
„ZA =1Q, 

„przeciw ” - brak, 
„wstrzymał się” - brak, 

przyjęła ww. wniosek i wycofała z porządku obrad projekt uchwały na druku numer 7 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 
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-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Po przegłosowaniu wniosku Burmistrza Miasta Jarosławia o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały na druku nr 7 radni uczcili minutą ciszy zmarłych Stanisławę Sarnę oraz 

Tomasza Kisiela. 

Wobec braku uwag do proponowanego porządku Rada Miasta Jarosławia 
w obecności 18 radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 

22 stycznia 2024 r. będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 
2023 roku oraz z LXXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 

roku. 

IV. Podjęcie uchwał: 
l) w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zbycie udziału 

w nieruchomościach położonych w miejscowości Munina, 

2) wsprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Vv. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia za 
2023 rok. 

VI. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia na 2024 
rok. 

VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 
z wykonania uchwał rady. 

VIII. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

IX. - Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie obrad. 

Ad III. Przyjęcie protokołów z: 
e LXXlsesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 roku, 

e LXXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 
ust. 2 protokoły z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 r. oraz z LXXII 

sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 roku były dostępne w biurze rady, tak więc 
radni zainteresowani ich treścią, mogli się z nimi zapoznać. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

> LNXXI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 roku 
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> LXXH sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 roku 

Rada Miasta w obecności I8 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 1ó , „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — 2 przyjęła protokół 

z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 r.- raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” —16, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” —2 przyjęła protokół z LXXII 

sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2023 r.- raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

Ad IV. Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zbycie udziałów w nieruchomościach 

położonych w miejscowości Munina — projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że przedmiotowy 
projekt uchwały dotyczy zmiany powierzchni działki nr 330 położonej w miejscowości Munina, 
w której Gmina Miejska Jarosław posiada udziały wielkości 6/12. Faktyczna powierzchnia 
działki po regulacji wynosi 0,6066 ha, natomiast w podjętej uchwale nr 460/XXXV/2021 
wielkość jej podano jako 0,06055 ha. Wobec tego niezbędne jest dokonanie zmiany uchwały. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Piotr Kozak, radny Mariusz Walter oraz radny Marcin 
Nazarewicz pytając: 

e jaki był cel podania w uchwale 460/XXXV/2021 powierzchni działki 10 krotnie 
mniejszej (0,06055 ha), niż w projekcie uchwały na druku nr 1 (0,6066 ha), 

e naco zostanie rozdysponowana potencjalna nadwyżka ze sprzedaży działki w Muninie, 
która była uwzględniona przy uchwale budżetowej, kiedy zostały złożone wnioski 

o zmianę w dochodach, aby wpisać tam działki, na sprzedaż których Rada Miasta 
Jarosławia wyraziła zgodę w roku 2024, 

e czy działka w Muninie była uwzględniona w wykazie do sprzedaży na ten rok i na co 
zostaną przeznaczone środki ze sprzedaży, 

e o klasę gruntów, które tak nisko i niekorzystnie zostały wycenione przez Gminę Miejską 
Jarosław (około 1800 zł za ar). 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 

Komunalnym i Ochrony Srodowiska Grażyna Strzelec, skarbnik miasta Anna Gołąb oraz 
burmistrz miasta Waldemar Paluch tłumacząc, że: 

e w uchwale nr 460/XXXV/2021 powierzchnia działki została określona na 0,6055 ha, 

a w projekcie uchwały na druku nr I na 0,6066 ha, co stanowi różnicę 11 metrów 

pomiędzy obiema wartościami, 

e różnica w określeniu powierzchni działki jest wynikiem dokonywanych regulacji, 
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e wielkość działki — ..0,06055 ha” w uchwale nr 460/XXXV/2021 podana w uzasadnieniu 

do projektu uchwały na druku nr 3 jest wynikiem błędu edytorskiego — powinien być 

zapis 0,6055 ha, 

środki ze sprzedaży działki wpłyną do budżetu Miasta Jarosławia, 

nie można w miesiącu styczniu mówić o nadwyżce ze sprzedaży z tytułu gruntu, 

w wieloletniej prognozie finansowej zawsze są wykazywane działki do sprzedaży, 

w żadnym roku budżetowym nie jest tak, że wszystkie działki są sprzedane, są 

wskazywane tylko potencjalne działki do sprzedaży, działki są formą planu i nie ma 

konieczności, aby sprzedaż działek w trakcie roku miała odzwierciedlenie 
w wieloletniej prognozie finansowej, 

e Gmina Miejska Jarosław ma zaplanowaną pulę działek do sprzedaży i planuje, że 
uzyska 8 mln złotych — jeśli okaże się, że gmina uzyska więcej ponad plan, wówczas 
zostaną podjęte kroki na co nadwyżka zostanie wykorzystana, a radni poprzez stosowne 
projekty uchwał zostaną o tym powiadomieni w pierwszej kolejności, 

e projekt uchwały na druku nr 1 dotyczy jedynie korekty powierzchni nieruchomości 
o 11 metrów, 

e Gmina Miejska Jarosław wszystkie swoje działki sprzedaje zgodnie z obowiązującymi 
zasadami, jest robiona wycena przez biegłego rzeczoznawcę, jest ogłaszany przetarg 

i nieruchomość jest sprzedawana za wartość, jaką potencjalny kupujący zaoferuje. 

PRZERWA TECHNICZNA OD GODZ. 14:31 DO GODZ. 14:45 

Radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek, aby z porządku obrad wycofać projekt uchwały 
na druku nr 1 i skierować do prac komisji rady. Wniosek radnego M. Nazarewicza poparł 

również radny Wiesław Strzępek. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 
poddał pod głosowanie: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby z porządku obrad wycofać projekt 
uchwały na druku nr 1 i skierować do prac komisji rady. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za ”-4, 
„przeciw” - 12, 

„wstrzymał się” - 2, 

odrzuciła ww. wniosek, aby z porządku obrad wycofać projekt uchwały na druku nr I 
i skierować do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących 

w posiedzeniu przy głosach: „za” —13, „przeciw” — 4 

„wstrzymał się” —1 podjęła uchwałę nr 964/LXXIII/2024 
w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zbycie 
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udziałów w nieruchomościach położonych w miejscowości 

Munina raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu, uchwała nr 964/LXX1NHN/2024 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

2/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy wydzierżawienia części nieruchomości o powierzchni 0,0017 ha oznaczonej 

w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 3256/1 
o powierzchni 0,0716 ha oraz nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 3256/11 o powierzchni 0,0084 ha będące własnością 
Gminy Miejskiej Jarosław. Właściciel nieruchomości w zabudowie szeregowej, przyległej do 
działek gminnych nr 3256/1 i nr 3256/11, który na podstawie uchwały nr 663/XLIX/2022 Rady 

Miasta Jarosławia z dnia 27 czerwca 2022 r. posiadał umowę dzierżawy na opisane wyżej 
nieruchomości na czas nieoznaczony, zbył swoją nieruchomość. Osoba, która nabyła 
nieruchomość od obecnego dzierżawcy, aby kontynuować dzierżawę nieruchomości gminnych, 
złożyła wniosek do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie umowy dzierżawy. Zgodnie z art. 

18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 
czas nieoznaczony wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na 

wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak pytając, czy Gmina Miejska Jarosław ma jakieś 
udziały w budynku na działce nr 330 położonej w miejscowości Munina, o której mowa 

w projekcie uchwały na druku nr 1. 

Odpowiedzi udzieliła dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 

Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że projekt uchwały na 
druku nr I dotyczył zmiany powierzchni nieruchomości wynikający z aktualizacji gruntów. 

Budynek posadowiony na tej działce jest ruiną i powinien być rozebrany. Działka obejmuje też 
skarpę. Gmina Miejska Jarosław ma 6/12 udziałów na całym tym terenie, udziały te dotyczą 

również budynku. Rada Miasta Jarosławia już w 2021 roku wyraziła zgodę na zbycie tej 
nieruchomości. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 16, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” —brak 

podjęła uchwałę nr 965/LXXIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości oraz_na odstąpienie od obowiązku 
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przetargowego _ trybu zawarcia __umowy _ dzierżawy - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 965/LXXTI2024 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

3/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 
Jarosław realizuje projekt .„JarosLove-z miłości do ludzi” w ramach programu Rozwój 

Lokalny finansowanego z Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2021-2024 oraz 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego na lata 2014-2021. Zakres 

rzeczowy projektu obejmuje szereg działań infrastrukturalnych oraz działania o charakterze 

nieinfrastrukturalnym określone w projekcie uchwały. Mając na uwadze podpisany 
i zmieniony budżet projektu oraz zmiany w budżecie wynikające z rozstrzygniętych 
postępowań o udzielenie zamówień publicznych, z uwzględnieniem wstępnego wyniku 
wykonania budżetu za 2023 rok, konieczne jest dokonanie zmian określonych w uchwale. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydala opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek oraz radny 
Marcin Nazarewicz pytając: 

e o korzyści z zakupu jurty dla miasta Jarosławia, 

e w jaki sposób jurta oraz wyjazd studyjny do Norwegii przyczyniły się do rozwoju 
miasta, 

e ilu mieszkańców w konsultacjach opowiedziało się za zakupem jurty, 

e z kim konsultowano wyjazd do Norwegii (mieszkańcami, urzędnikami, innymi 
podmiotami), 

e ocel przeznaczenia środków w wysokości 87 tys. zł (co kryje się pod hasłem „Zakup 
materiałów i wyposażenia” w ramach utworzenia Jarosławskiej Karty Miejskiej), 

e o możliwość negocjacji z darczyńcą (Norwegami) wysokości środków kwoty 
przeznaczanej na szkolenia (442 tys. zł) — szkolenia pozwalają na rozwój wiedzy 

i świadomości pracowników oraz działaczy społecznych, niemniej kwota przeznaczana 
na tzw. działania miękkie, w tym szkolenia, jest zbyt wysoka, 

e czy Gmina Miejska Jarosław poniesie dodatkowe koszty związane z przewożeniem, 
przechowywaniem bądź rozkładaniem jurty, 

e kto jest właścicielem jurty w chwili obecnej i gdzie jest ona przechowywana, czy jej 
ponowne rozłożenie nie będzie wymagało specjalistycznej wiedzy i nie będzie 
generowało dodatkowych środków, 

e kto pokryje koszty organizacji bezpłatnego transportu miejskiego dla mieszkańców. 
skoro nie będzie wpływów ze sprzedaży biletów, 

e gdzie w budżecie (w jakich paragrafach) jest zabezpieczona kwota na bezpłatne 
przejazdy komunikacją miejską dla mieszkańców, 

e czy podpisując 10-letnią umowę z ówczesnym MZK (obecnie PWiK) na kwoty 
dofinansowania dla spółki do transportu publicznego, w której Gmina Miejska Jarosław 
szacowała coroczny wzrost wysokości dofinansowania, było wiadomo, że akurat 
w roku wyborczym kwota dofinansowania pozwoli na opłacenie transportu 
i przekazanie mieszkańcom, że jest to transport bezpłatny, 

e o wysokość kwoty przeznaczonej na bezpłatną komunikację miejską, 
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czy kwota przeznaczona na bezpłatną komunikację miejską jest spójna z kwotą, która 
została wpisana do 10-letniego planu wsparcia MZK (obecnie PWiK). 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Biura Strategii, Pozyskiwania Funduszy i Obsługi 

Inwestora Edyta Pytko oraz Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch informując, 

12: 

© projekt „„JarosLove-z miłości do ludzi” to projekt zakładający działania inwestycyjne 
i działania miękkie, 

działania miękkie są odpowiedzią na wcześniej prowadzone sondaże oraz konsultacje 
z mieszkańcami i zapotrzebowania zgłaszane przez jednostki kultury — działania 

związane z edukacją mieszkańców, zakupy związane z organizacją Jarmarku 
Jarosławskiego (np. zakup jurty), 

Jarosławska Karta Miejska to postępowanie mające na celu przygotowanie gminy oraz 
jednostek podległych do usprawnienia funkcjonowania pod względem informatycznym, 
wprowadzenie nowych rozwiązań cyfrowych i nawiązania lepszego kontaktu 

z mieszkańcami, 

Jarosławska Karta Miejska powstaje w ramach Informatycznego Centrum Zarządzania 
Miastem, stąd konieczność zapewnienia niezbędnego wyposażenia pomieszczeń (meble, 
sprzęt komputerowy), 

kwestia wydatkowania środków na szkolenia i inne kwestie finansowe związane 
z przesunięciami/wydatkowaniem środków są zawsze korygowane i konsultowane 

z Ministerstwem Finansów, 

w ramach programu środki muszą być również wydawane na działania związane 
z edukacją — szkolenia z rozwoju instytucjonalnego, ze współpracy, komunikacji 
wewnętrznej, kompetencji miękkich, zarządzania finansami, zarządzania ryzykiem, 

wydatki zaplanowane z zakupem jurty już zostały zrealizowane przez Gminę Miejską 

Jarosław, dlatego też nie będzie dodatkowych kosztów poniesionych przez gminę z tego 
tytułu, 

jurta będzie wykorzystywana przez gminę w kolejnych latach, a obecnie znajduje się na 
stanie jednostki kultury podległej gminie, 

jedną z funkcjonalności karty miejskiej będą bezpłatne przejazdy komunikacją miejską 
(bez biletów), 

w 2024 roku w budżecie Miasta Jarosławia jest zabezpieczona odpowiednia kwota na 
uruchomienie bezpłatnej komunikacji dla mieszkańców, 

Jarosławska Karta Miejska być może zostanie uruchomiona I kwietnia 2024 r., 

działania dotyczące wprowadzenia bezpłatnego transportu komunikacji miejskiej dla 
mieszkańców były systematycznie wprowadzane od lat, 

środki na bezpłatny transport są zabezpieczone w paragrafie dotyczącym dotacji dla 

spółki, 

nie ma konkretnej kwoty na bezpłatną komunikację miejską — jest kwota ogólna jako 
dotacja z miasta na transport publiczny na terenie miasta, 

wprowadzone zmiany w funkcjonowaniu spółki MZK umożliwiło wzięcie pod uwagę 
wprowadzanie bezpłatnego transportu publicznego (tańsze funkcjonowanie spółki). 

O godz. 15:14 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 15:18 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 3. 
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Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw " —brak i „wstrzymał się” —3 podjęła 

uchwałę nr 966/LXXIII/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok_raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
966/LXXIII/2024 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 

4/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 
Jarosław realizuje projekt pn. ,„ Termomodernizacja budynku Sz. P. nr Il z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” — dofinansowanie ze środków 
Mechanizmu Finansowego EOG w ramach Programu Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu. 

Zadanie jest w realizacji. Ze względu na fakt, iż wykonawca nie złożył faktury za roboty do 

końca roku 2023, niezbędne było przesunięcie płatności na rok bieżący. W celu zabezpieczenia 
środków na finansowanie robót, uwzględniając wstępne wyniki wykonania budżetu za 2023 
rok, konieczne jest dokonanie zmian określonych w projekcie uchwały na druku nr 4. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 

Litwiak. Komisja wydala opinię pozytywną. 

O godz. 15:25 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 15:43 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Głos w dyskusji zabierali radny Piotr Kozak, radny Mariusz Walter, radny Marcin 
Nazarewicz, radny Wiesław Strzępek oraz wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

pytając: 
e o możliwość dostarczenia do biura rady pisemnej informacji na temat zakupionych 

w 2016 roku przez Gminę Miejską Jarosław grzejników — do jakich instytucji zostały 
zakupione, za jaką kwotę, gdzie zostały rozdysponowane, kiedy zostały przekazane, 

czy wszystkie grzejniki zakupione przez gminę zostały rozdysponowane, 

o liczbę zestawów tych grzejników, 

czy gwarancja obejmuje okres 7 lat „przeleżenia” grzejników w magazynach, 

czy ponowne rozłożenie jurty nie przekroczy jej wartości, 

czy Gmina Miejska Jarosław dokonując zakupu grzejników sprawdzała, kiedy grzejniki 
zostały wyprodukowane, bo gwarancja tego typu urządzeń obejmuje z reguły 10 lat od 
daty produkcji, a nie zakupu, 

e o lokal zastępczy wyznaczony na stołówkę w Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu, 

e o przesłanki zakupu grzejników 7 lat temu przez gminę (względy ekonomiczne) 
w kontekście utraconych 7 lat z gwarancji producenckiej, 

e o ewentualne skargi rodziców dzieci uczęszczających do SP nr 11 na warunki 
spożywania posiłków przez dzieci. 

Radny Jarosław Litwiak poprosił, aby radny Marcin Nazarewicz nie wprowadzał 
mieszkańców w błąd informując, iż dzieci w Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami 
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Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu spożywają posiłki na korytarzach. 
Na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Społecznej nie padły żadne takie stwierdzenia, 
a zastępca burmistrza Dariusz Tracz wyjaśnił tę kwestę bardzo dokładnie. 

Odpowiedzi udzielali skarbnik miasta Anna Gołąb, dyrektor Wydziału Infrastruktury 

Technicznej Magdalena Zarębska-Lorenowicz, zastępca burmistrz ds. infrastruktury 
społecznej Dariusz Tracz oraz burmistrz miasta Waldemar Paluch informując, iż: 

e grzejniki zakupione w roku 2016 zostały rozdysponowane następująco: SP nr l — 

grzejniki na kwotę 22 111,37 zł, SP nr 4 — grzejniki na kwotę 86 197,18 zł, SP nr 11 — 
grzejniki na kwotę 12 063,80 zł, mieszkania komunalne przy ul. Sobieskiego — grzejniki 
na kwotę 2 423,91 zł, MP nr 3 — grzejniki na kwotę 20 075,31 zł, 

e w fakturach zakupowych dotyczących grzejników jest około 120 pozycji (różne 
przekroje grzejników, wielkości, głowice) i wszystkie pozycje zostały odpowiednio 
rozdysponowane na kartotekach, a następnie przekazane do konkretnych podmiotów, 

e Gmina Miejska Jarosław na ten moment nie ma na stanie żadnych grzejników, 

e Gmina Miejska Jarosław nie ma wiedzy na temat daty produkcji grzejników, a data 
gwarancji wynosi 10 lat od daty zakupu grzejników, czyli w tym wypadku od grudnia 

2016 roku, 

e posiłki w postaci cateringu w Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi 
im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu są spożywane w wyznaczonej sali, mieszczącej 
się w budynku A, 

e w 2016 roku Gmina Miejska Jarosław składała wniosek o dofinansowanie w zakresie 
termomodernizacji wielu obiektów na terenie miasta, w ślad za którym pojawiła się 
w budżecie miasta pozycja wkładu własnego do tego projektu. Finalnie gmina nie 
otrzymała dofinansowania ani informacji w trakcie roku budżetowego o nieprzyznaniu 

dofinansowania, stąd też pod koniec 2016 roku podjęto decyzję o zakupie grzejników 
za zaplanowaną w budżecie kwotę. Pomimo faktu, że gmina nie otrzymała 

dofinansowania wniosku, zakupiła grzejniki za zabezpieczoną na ten cel kwotę, 

a następnie przekazała do jednostek wskazanych we wniosku na dofinansowanie, 

e obecnie gmina ma przygotowany projekt na termomodernizację około 35 obiektów na 
terenie miasta i będzie składała kolejne wnioski na głęboką termomodernizację. 

Radni Piotr Kozak oraz Mariusz Walter poprosili o dostarczenie do biura rady protokołów 
zdawczo-odbiorczych przekazania grzejników do konkretnych instytucji. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 4. 

O godz. 15:48 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 15:51 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 2 

podjęła uchwałę nr 967/LXX1III/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 

44 budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

967/LXXIH/2024 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 
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5/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 

Jarosław realizuje projekt pn. ,„, Budowa bocznej ul. Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na 
działkach nr 476/4, 477/17, 476/53, 475/7 obręb 4 w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych — edycja druga. Zadanie jest w realizacji. Ze względu na 
warunki pogodowe nie zostały wykonane wszystkie zaplanowane na 2023 rok roboty, co nie 
pozwoliło wykonawcy na fakturowanie i niezbędne było przesunięcie płatności na bieżący rok. 

W celu zabezpieczenia środków umożliwiających zapłatę wykonawcy oraz uwzględniając 
wstępne wyniki wykonania budżetu za 2023 rok konieczne jest dokonanie zmian określonych 
w uchwale. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydala opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter oraz radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e o kwestię warunków pogodowych w Polsce przy realizacji inwestycji (czy zima 
w Polsce jest pierwszy raz i dlatego też nie pozwoliła na realizację inwestycji). 

e co zostało wykonane na tej drodze za kwotę 1,4 mln zł, 

czy kwota 1,4 mln zł nie mogła zostać przeznaczona na oświetlenie w mieście, 

e czy na ulicy bocznej Pogodnej, na której wykonano nowe oświetlenie kilka lat temu, 
będzie przerabiane oświetlenie, 

e czy prawdą jest, że już raz był wykonany projekt przebudowy tej drogi i nie został 
wykorzystany, a teraz ponownie musiał być wykonany na potrzeby naboru wniosków. 

Odpowiedzi udzielali Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch oraz dyrektor 
Wydziału Infrastruktury Technicznej Magdalena Zarębska-Lorenowicz tłumacząc, że: 

e środki na remont drogi, o którym mówi projekt uchwały na druku nr 5, pochodzą 
z rządowego programu Polski Ład i mogą być przeznaczone tylko na ten cel, na jaki 
został złożony wniosek, 

nie można przeznaczać środków z dotacji na wydatki bieżące gminy (oświetlenie), 

e dotacje w ramach Polskiego Ładu zakładają tylko dwie płatności, dlatego gmina nie 
może wykonawcy zafakturować tylko części robót (w 2023 roku, a drugą część w 2024) 
— mogło to by doprowadzić do konieczności zastosowania więcej niż 2 płatności, 

e projekt budowa bocznej ul. Pogodnej jest projektem dwuletnim, dlatego ze względu na 
obowiązującą zasadę dwóch płatności konieczne jest przesunięcie środków z roku na 
rok, 

e w ulicy bocznej Pogodnej przewidziana jest jedynie likwidacja kolizji z siecią 
energetyczną, 

e wcześniej Gmina Miejska Jarosław nie zlecała żadnego projektu dotyczącego tej drogi. 
gdyż nie były uregulowane sprawy własnościowe. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” - 16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
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podjęła uchwałę nr 968/LXXIII/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
968/LXX1I1/2024 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt stanowi 
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 

Jarosław realizuje projekt pn. „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w ul. Jana 
Tarnowskiego poprzez rozdział kanalizacji ogólnospławnej. Odbudowa drogi z budową 

skrzyżowania " w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
— edycja druga. Zadanie jest w realizacji. Ze względu na warunki pogodowe, nie zostały 
wykonane wszystkie zaplanowane na 2023 rok roboty, co nie pozwoliło wykonawcy na 
fakturowanie i niezbędne było przesunięcie płatności na bieżący rok. W celu zabezpieczenia 

środków na dofinansowanie robót, uwzględniając wstępne wyniki wykonania budżetu za 2023 
rok, konieczne jest dokonanie zmian określonych w uchwale. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydala opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Marcin Nazarewicz oraz radny Mariusz Walter pytając: 

e kiedy Rada Miasta Jarosławia będzie podejmowała uchwałę w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej miasta Jarosławia uwzględniającą wszystkie zmiany 

wprowadzone projektami uchwał przenoszącymi znaczne środki finansowe z roku 2023 
na 2024, 

e czy podjęcie uchwały na druku nr 5 będzie skutkowało zmianami w wieloletniej 
prognozie finansowej miasta Jarosławia. 

Odpowiedzi udzielała skarbnik miasta Anna Gołąb tłumacząc, że: 

e nie ma konieczności dokonywania zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta 
Jarosławia, 

e wieloletnia prognoza finansowa miasta Jarosławia najprawdopodobniej będzie 
zmieniana po sporządzeniu sprawozdań finansowych za 2023 rok, 

e nie ma konieczności zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Jarosławia w tym 
momencie, gdyż miasto nie dysponuje jeszcze danymi odnośnie wykonania budżetu za 
2023 rok ani nie stara się o przyznanie kredytu, 

e nie każda zmiana w budżecie powoduje konieczność zmiany WPF. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 18, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się - brak 

podjęła uchwałę nr 969/LXXIN/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
969/LXX1III/2024 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
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7/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok (WYCOFANY) - 

projekt stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

| PRZERWA OD GODZ. 16.10 DO GODZ. 16.30 | 

Ad V_Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła przewodnicząca komisji 

Dorota Batiuk-Jankiewicz. Poinformowała, że w 2023 roku Komisja Rewizyjna została 

zwołana trzykrotnie. Ostatnie z posiedzeń, zwołane na grudzień 2023 roku, zostało przeniesione 
na początek 2024 roku. Ponadto, członkowie komisji, w 2023 roku spotykali się w ramach 
pracy zespołu kontrolnego. Wszyscy członkowie komisji są członkami zespołów kontrolnych. 

Za organizację pracy zespołu odpowiadają przewodniczący zespołów kontrolnych wybrani 
przez komisję. 
W pierwszym kwartale komisja zatwierdziła sprawozdanie za 2022 rok oraz ustaliła plan 

pracy na 2023 rok. Do planu pracy wpisano zadania, które nie zostały zrealizowane w roku 

poprzednim, m.in.: 
- Analizę systemu gospodarowania — kontynuacja kontroli rozpoczętej w 2021 roku, 

- Ocenę wykonania budżetu za 2022 rok, 

- Kontrolę wydatków poniesionych na promocję Gminy Miejskiej Jarosław w latach 

2020— 2021. 
W drugim kwartale Komisja dokonała oceny wykonania budżetu za 2022 rok i wypracowała 
wniosek do Rady Miasta Jarosławia o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jarosławia. 

W trzecim kwartale nie rozpoczęto i nie kontynuowano żadnej z zaplanowanych kontroli. 
W czwartym kwartale odbyły się trzy spotkania zespołu kontrolnego poświęcone kontroli 
wydatków poniesionych na promocję Gminy Miejskiej Jarosław w latach 2020-2021. 

Członkowie komisji analizowali przedstawione dokumenty oraz umowy. Spotkali się 
z przedstawicielami Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu oraz Urzędu Miasta Jarosławia. 

W czwartym kwartale skład osobowy komisji pomniejszył się o jedną osobę, w konsekwencji 
Komisja Rewizyjna na koniec 2023 roku liczy sześciu przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia. 
W 2023 roku nie zakończono żadnej z rozpoczętych kontroli. 

Ad VI. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Jarosławia na 2024 rok — projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik 

nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że plan pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok został radnym przesłany elektronicznie wraz z materiałami 
na sesję. 

W punkcie tym głos zabrał radny Piotr Kozak informując, iż zespół kontrolny ds. wydatków 
poniesionych na promocję Gminy Miejskiej Jarosław w latach 2020 -2021, któremu radny ma 
przyjemność przewodniczyć, napotyka na problemy organizacyjne i z tego tytułu nie może 
zakończyć swoich prac. Dwukrotnie (4 grudnia 2023 r. oraz 15 stycznia 2024 r.) wysłane 
zostały zaproszenia na posiedzenia zespołu kontrolnego do burmistrza miasta, jednakże ze 
względu na nieobecność burmistrza, posiedzenia się nie odbyły. W jednym przypadku 

zaproszenie nie zostało przekazane burmistrzowi, a w drugim — na posiedzenie zespołu została 
wydelegowana osoba reprezentująca burmistrza tj. sekretarz miasta Magdalena Kapusta, ale 
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w dniu posiedzenia zespołu członkowie zostali poinformowani o nieobecności sekretarz miasta 
w pracy. Wszystko to przyczyniło się do tego, iż od kilku lat zespół nie może zakończyć swoich 

prac, wpisanych w plan pracy komisji. Dlatego też, radny Piotr Kozak, poprosił burmistrza 
miasta o zaproponowanie dogodnego terminu posiedzenia zespołu, w którym uczestniczyłby 
burmistrz Waldemar Paluch. 

Informację radnego Piotra Kozaka uzupełnił radny Marcin Nazarewicz zaznaczając, że 

obecność burmistrza Waldemara Palucha jest niezbędna, ponieważ zespół analizując posiadane 
umowy na doradztwo zewnętrzne oraz protokoły, zwrócił uwagę na informacje dotyczące 
„doradztwa osobistego dla burmistrza ”, zatem trudno pytać pracownika wydelegowanego na 
posiedzenie zespołu przez burmistrza o to, na czym polega „doradztwo osobiste. Ponadto 

zaznaczył, że zespół zawnioskował do burmistrza o dostarczenie na posiedzenie zespołu 
protokołów zdawczo-odbiorczych prac, które wykonywała osoba zatrudniona na umowę 
zlecenie, w których znalazły się informacje, iż w poprzednich latach brała udział w pracach nad 

Kalejdoskopem Jarosławskim. Stąd zespół chciał dokonać weryfikacji, czy w okresie 
kontrolowanym, były ponoszone takie wydatki na promocję. 

Radny Mariusz Walter zapytał, ile zespołów kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia działało, a także po co przyjmować plan pracy komisji na kolejny rok, skoro żadna 
kontrola komisji pod przywództwem radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz się nie zakończyła. 
Zapytał również, czy do 30 kwietnia br., a więc do zakończenia VIII kadencji Rady Miasta 

Jarosławia, przyjęty plan pracy zostanie, chociaż w minimalnej części, zrealizowany. 

Radny Jarosław Litwiak zwrócił się z zapytaniem do przewodniczącego zespołu kontrolnego 
do analizy odpadów komunalnych radnego Marcina Nazarewicza o termin najbliższego 

spotkania zespołu, który również nie zakończył jeszcze kontroli i od około roku nie odbył 

żadnego posiedzenia. 

Do wypowiedzi radnego Mariusza Waltera odniosła się przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Jarosławia Dorota Batiuk-Jankiewicz informując, iż kontrole nie zostały 
zakończone nie z powodu tego, że posiedzenia zespołów się nie odbyły, ani też tego, że nie 
dostarczano wnioskowanych dokumentów (oprócz 2 ostatnich posiedzeń zespołu kontrolnego 

ds. poniesionych wydatków na promocje w latach 2020-2021), a dlatego, że przewodniczący 
zespołów nie zwoływali posiedzeń zespołów kontrolnych. 

Do wypowiedzi radnego Piotra Kozaka odniosła się również sekretarz miasta Magdalena 
Kapusta usprawiedliwiając swoją nieobecność na posiedzeniu zespołu w dniu 15 stycznia 2024 

roku sprawami zdrowotnymi oraz przepraszając za zaistniałą sytuację. 

Radny Marcin Nazarewicz poruszył również kwestię obiektywizmu oraz zachowań 
etycznych członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia, w której skład wchodzi 
6 radnych. Podkreślił, że mama przewodniczącej Komisji Rewizyjnej dostarcza w ramach 

zawartej umowy kwiaty do Urzędu Miasta Jarosławia, a radny Jarosław Litwiak zawiera 
umowy zlecenie z jednostką kontrolowaną — Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu. Odniósł 

się tym samym do kwestii kontrolowania własnych czynności przez tych członków i zapytał, 

czy niezasadnym byłoby wyłączenie się tych osób z prac zespołu kontrolnego. Dodatkowo 
zaznaczył, że przy takim składzie komisji (3 radnych z klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław”, 
radny Piotr Kozak, radny Marcin Nazarewicz, radna Wanda Czerwiec) przegłosowanie 
jakiegokolwiek protokołu jest bezcelowe (wynik głosowania 3:3). Poinformował również, że 

z pełną premedytacją wstrzymał zakończenie kontroli analizy odpadów komunalnych, gdyż 
cena za odpady komunalne jest niższa w stosunku do lat poprzednich i pojawiły się podmioty, 
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które w końcu mogą konkurować w przetargach na wywóz odpadów komunalnych. Brak 
zakończenia kontroli jest korzystne dla mieszkańców gminy, bo dzięki temu pojawiła się lepsza 

oferta związana z wywozem odpadów komunalnych z terenu miasta. 

Sekretarz miasta Magdalena Kapusta, zdementowała również wypowiedź radnego Marcina 

Nazarewicza informując, iż radna Dorota Batiuk-Jankiewicz nie ma zawartej umowy z Gminą 
Miejską Jarosław na dostarczanie kwiatów. 

Z kolei, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, zaznaczyła, że radny Marcin Nazarewicz dopuścił 
się manipulacji faktów informując, iż to, że zespół kontrolny do analizy odpadów komunalnych 
nie pracując przez dwa lata wprowadził korzyści dla mieszkańców Jarosławia. Brak pracy 
przewodniczącego zespołu wskazuje na jego nieudolność, a dostarczanie kwiatów do Urzędu 

Miasta Jarosławia przez mamę radnej w ramach zawartej umowy, odbywa się zgodnie z literą 

prawa. Dodatkowo zaznaczyła, że podczas ustalania planu kontroli i prac zespołów nie dotarła 
do niej jako przewodniczącej żadna informacja, iż powinna zostać wyłączona z prac zespołu, 

a sama również głosowała za przeprowadzeniem wskazanych kontroli. 

Radny Jarosław Litwiak również podkreślił, że brak pracy zespołu do analizy odpadów 

komunalnych nie świadczy o żadnych korzyściach dla mieszkańców, a jedynie o braku 
zaangażowania ze strony przewodniczącego zespołu w jego prace. Podkreślił także, że tylko 

raz w roku podpisuje umowę zlecenie z Centrum Kultury i Promocji na prowadzenie Dni 

Jarosławia. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony 
Środowiska Grażyna Strzelec zdementowała słowa radnego Marcina Nazarewicza 
informując, iż na rynku nie pojawiły się żadne inne firmy odbierające odpady komunalne 

z miasta. W przetargu udział brała jedna firma, a cena podana za odbiór odpadów jest na 
poziomie zeszłego roku. Firma, która wygrała przetarg na odbiór odpadów komunalnych, nie 

podniosła opłat za odbiór, a tym samym mieszkańcom nie zostały podniesione opłaty z tego 

tytułu. 
Burmistrz miasta Waldemar Paluch podkreślił również, że radna Dorota Batiuk-Jankiewicz 
nie dostarcza do Urzędu Miasta Jarosławia kwiatów w ramach zawartej umowy, nie pojawiła 
się żadna firma do wywozu odpadów komunalnych, dzięki której spadły ceny za ich wywóz, 
zatem ceny dla mieszkańców pozostały na tym samym poziomie. 

Radny Mariusz Walter zaznaczył, że nie słyszał, aby radny Marcin Nazarewicz powiedział, 
że kwiaty do urzędu dostarcza radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, ale jej mama - sugerując 

radnym odsłuchanie nagrań sesji. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy poruszyła temat stwierdzenia radnego, że nie 
zakończona kontrola przez radnego Marcina Nazarewicza przyczyniła się do obniżenia stawek 

za wywóz odpadów komunalnych — takiego przekazu do mieszkańców, zaznaczając, że dla 
wiceprzewodniczącej i pozostałych radnych taki przekaz mija się z prawdą. 

Radny Marcin Nazarewicz podkreślił, że odnosząc się do kwestii dostarczania kwiatów do 
urzędu jasno informował, że kwiaty dostarcza mama radnej, a nie radna Dorota Batiuk- 

Jankiewicz. Poinformował również, że pojawił się nowy podmiot, a nie, że wziął udział 
w postępowaniu przetargowym. Niezrozumienie faktu, że brak zakończenia kontroli mógł 

przyczynić się do tego, że stawki za wywóz odpadów komunalnych zostały niezmienione, 
radny postara się wyjaśnić już na następnej sesji przygotowując protokół z działań zespołu 
kontrolnego. Ponownie zaznaczył, że radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oraz radny Jarosław 
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Litwiak ze względów etycznych (według radnego) nie powinni brać udziału w pracach zespołu 
kontrolnego. 

Przewodnicząca komisji Rewizyjnej Dorota Batiuk-Jankiewicz poinformowała również, że 

w połowie roku wysyłała do przewodniczących zespołów kontrolnych prośby/pisma 
o przyśpieszenia pracy zespołów kontrolnych i niczego nie blokowała. 

Radny Jarosław Litwiak dopytał radnego Marcina Nazarewicza, czy zgodnie 
z wcześniejszymi zapewnieniami „odnalazł” już przedsiębiorcę, który za dużo niższą stawkę 

niż obowiązująca obecnie, miał wywozić nieczystości ciekłe od mieszkańców, którzy nie 
posiadają kanalizacji. 

Radny Wiesław Strzępek w kontekście braku dyskusji nad planem pracy Komisji Rewizyjnej 

na rok 2024 zaproponował przyjęcie tego planu i przejście do kolejnego punktu sesji. 

O godz. 17:03 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 17:04 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 17:04 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 17:08 radny Jarosław Litwiak powrócił na obrady sesji. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2024 rok. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia na 
2024 rok - raport przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu (radny Antoni Lotycz nie wziął udziału w głosowaniu), plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2024 rok stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Ad_ VII. Sprawozdanie z _ działalności burmistrza w. okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady - sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie 

z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 
dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad _ VHI._ Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że dnia 15 stycznia 
2024 roku wpłynęło pismo od dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta 
Jarosławia Renaty Chlebowskiej w sprawie wytypowania trzech przedstawicieli Rady 
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Miasta Jarosławia do składu osobowego komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych 
ofert na realizację zadań z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

zwalczania narkomanii na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku. Z kolei dnia 17 
stycznia 2024 pismo w sprawie wytypowania trzech przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia 
do składu osobowego komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na realizację 

zadań z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego na terenie Gminy Miejskiej 
Jarosław w 2024 roku. 

- pismo dyrektor WOS z dnia 15 stycznia 2024 roku stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu, 

- pismo dyrektor WOS z dnia 17 stycznia 2024 roku stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu. 

Wobec powyższego poprosił o zgłoszenie trzech kandydatów do prac: 

1) komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na realizację zadań 
z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania 
narkomanii na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka zgłosił radną Bożenę Łanowy do prac komisji, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Mariusz Walter zgłosił radnego Marcina Nazarewicza do prac komisji, który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 

Radny Krzysztof Kiper zgłosił radnego Sebastiana Koguta do prac komisji, który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 

Radny Sebastian Kogut zgłosił radnego Krzysztofa Kipera do prac komisji, który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący poinformował, że w związku ze głoszeniem czterech kandydatów w skład 
komisji konkursowej wejdą radni, którzy otrzymają kolejno największą liczbą głosów. 

O godz. 17:07 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 17:08 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

o godz. 17:09 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

I głosowanie - za wydelegowaniem przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 

konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii na terenie 
Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnej Bożeny Łanowy. 

Radna Bożena Łanowy w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymała 
głosy: „za” — 16, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” — 1. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 
protokołu 

II głosowanie - za wydelegowaniem przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii na terenie 
Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Marcina Nazarewicza. 
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Radny Marcin Nazarewicz w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał 
głosy: „za” — 5, „przeciw” — 3 , „wstrzymał się” — 8 (radna Dorota Batiuk-Jankiewicz nie 

wzięła udziału w głosowaniu) 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 

protokołu 

III głosowanie - za wydelegowaniem przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii na terenie 
Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Sebastiana Koguta. 

Radny Sebastian Kogut w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał 
głosy: „za” — 14, „przeciw” — 1, „wstrzymał się” — I (radny Sebastian Kogut nie wziął udziału 

w głosowaniu). 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 

protokołu 

IV głosowanie - za wydelegowaniem przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii na terenie 

Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Krzysztofa Kipera. 

Radny Krzysztof Kiper w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał 
głosy: „za” — 15, „przeciw” — I , „wstrzymał się” — 1. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 

protokołu 

W wyniku zakończonego głosowania przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, 

że do prac komisji konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację 
zadań z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania 
narkomanii na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku zostali wytypowani radni: 

Bożena Łanowy, Sebastian Kogut oraz Krzysztof Kiper. 

1) komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na realizację zadań z zakresu 

kultury i ochrony dziedzictwa narodowego na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 

roku. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy zgłosiła radnego Antoniego Lotycza do prac 

komisji, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny Krzysztof Kiper zgłosił radną Jolantę Makarowską do prac komisji, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Mariusz Walter zgłosił radnego Marcina Nazarewicza do prac komisji, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 
Radny Jarosław Litwiak zgłosił radną Bożenę Łanowy do prac komisji, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Po zakończeniu procedury zgłaszania kandydatów do prac komisji konkursowej mającej na 
celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 
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narodowego na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku i wyrażeniu zgody na 
kandydowanie radny Marcin Nazarewicz wycofał swoją kandydaturę. 

O godz. 17:19 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

Wobec powyższego przewodniczący rady Szczepan Łąka zarządził głosowanie za 

wydelegowaniem przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac komisji konkursowej 

mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu kultury i ochrony 
dziedzictwa narodowego na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobach radnego 

Antoniego Lotycza, radnej Jolanty Makarowskiej oraz radnej Bożeny Łanowy. 

Radny Antoni Lotycz, radna Jolanta Makarowska oraz radna Bożena Łanowy 
w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymali głosy: „za” — 15 , „przeciw” 

— brak, „wstrzymał się” —1 i tym samym zostali wydelegowani do prac komisji mającej na celu 
opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu 

Przewodniczący poinformował również, że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły 

pisma: 
1) pismo dotyczące oświetlenia ulicznego w mieście (wyłączenie części lamp, zamiana 

żarówek w lampach ulicznych), 
2) pismo od Związku Nauczycielstwa Polskiego, Oddział w Jarosławiu z prośbą 

o waloryzację i podwyżki płac dla pracowników samorządowych zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską Jarosław. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka przypomniał również o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych przez radnych na koniec kadencji tj. do 30 kwietnia 2024 roku 
według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji, 

zgodnie z art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
W kwestii tej wywiązała się dyskusja związana z terminem złożenia oświadczeń majątkowych 
na 2 miesiące przed zakończeniem trwającej kadencji Rady Miasta Jarosławia. Wątpliwości 

rozwiał radca prawny Mariusz Prychocin informując, iż kadencja upływa z końcem kwietnia 
2024 r. na bazie przepisów wydłużających kadencję, zatem termin złożenia oświadczenia na 2 
miesiące przed upływem kadencji przypada na dzień 29 lutego 2024 roku i radni winni złożyć 

oświadczenia majątkowe według danych na dzień złożenia oświadczenia majątkowego. 
Drugie zaś oświadczenie majątkowe radni powinni złożyć do końca kwietnia 2024 roku według 
stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku. 
Odpowiedź radcy uzupełnił burmistrz Waldemar Paluch podkreślając, że oświadczenie 

majątkowe na 2 miesiące przed upływem kadencji będzie dotyczyło dwóch miesięcy 2024 roku, 
a nie roku 2023, zatem PIT 11, o którym wspominali radni, nie będzie się odnosił do roku 2024. 

Radny Wiesław Strzępek dopowiedział, iż nikt z radnych nie będzie dysponował PIT-em 11 
za 2 miesiące roku 2024 roku, więc podstawą do wypełnienia oświadczenia majątkowego 
w zakresie dochodów będzie oświadczenie dochodów, jakie się uzyskało za te 2 miesiące. 

| PRZERWA OD GODZ. 17.37 DO GODZ.17.54 | 

O godz. 17:37 obrady sesji opuściła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oraz radna Monika Więckowska. 
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Ad IX. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 
«4: radny Marcin Nazarewicz pytając: 

o miejsce zastępcze do spożywania posiłków przez dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 11 
z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu (gdzie jest 
usytuowane), 

od kiedy zastępcza stołówka została udostępniona (nie wszyscy rodzice dysponują taką 
wiedzą) i czy zostały zachowane warunki sanitarno-epidemiologiczne, 

czy nie warto rozpropagować w SP 11 informacji na temat zastępczej stołówki, 

czy radni nie powinni interweniować w takich sprawach, jak np. kwestia braku stołówki 
w SP nr 11, dla której organem prowadzącym jest Gmina Miejska Jarosław, 

czy prawdą jest, że windy, które zostały niedawno zamontowane w SP nr 11 są 
niesprawne i dzieci z niepełnosprawnościami nie mogą z nich korzystać (SP 11 jest 
szkołą z oddziałami integracyjnymi, w której uczą się również dzieci z dysfunkcjami 

ruchowymi), 

czy Gmina Miejska Jarosław zgłosiła swój akces do ogólnopolskiego programu 

„Rozświetlamy Polskę”, a jeśli nie — co było przyczyną braku zainteresowania 
sięgnięciem po tak wysokie środki (Gmina Wiązownica otrzymała 3 190 480 zł, 

Rymanów Zdrój I min 48 tys. zł, Solina ponad I mln zł, Stalowa Wola ponad 2 mln zł), 
o roczne koszty dzierżawy za słupy energetyczne, 

gdzie w budżecie zapisane są koszty ponoszone na dzierżawę tych słupów od zakładu 
energetycznego (przy kosztach energii, czy obsłudze), 

o lampy świecące się w ciągu dnia przy jednej z ulic miasta i czy aby na pewno ten stan 
rzeczy był spowodowany trwającymi pracami kontrolnymi prowadzonymi przez 

pracowników JPK związanymi z ich wcześniejszym wyłączeniem, 

dlaczego w spółce PWiK jeździ auto zastępcze jednego z salonów w Rzeszowie; 

% radny Wiesław Strzępek pytając: 

czy kwota 4 mln 214 tys. szumnie przeznaczona w budżecie na bezpłatne przejazdy dla 
mieszkańców, nie jest po prostu kosztem ponoszonym przez wszystkich mieszkańców 

Jarosławia, 

czy przekazanie dotacji (pieniądze pochodzące od podatników) na rzecz spółki MZK, 

obecnie PWiK, nie powoduje, że Gmina Miejska Jarosław nie realizuje innych zadań, 

o trasę autobusu nr 16, która nie dociera do końca ulicy Grodziszczańskiej, 

dla kogo został przygotowany harmonogram czyli rozkład jazdy autobusu linii nr 16 
(pierwszy kurs o godz. 7:22, a ostatni 13:15), 

na czym polega bezpłatny transport w ocenie burmistrza miasta i czy jest on „kiełbasą 
wyborczą”, 

czy burmistrzowi miasta znany jest program „Rozświetlamy Polskę”, 

czy radni na sesjach powinni się nawzajem recenzować, 

dlaczego Gmina Miejska Jarosław nie przystąpiła do celowanego programu 

oświetleniowego, z którego w ramach inwestycji mogła dokonać wymiany lamp oraz 
pozyskać dofinansowanie na wymianę lamp i słupów w wysokości 80%, 

czy nieprzystąpienie do programu „Rozświetlamy Polskę” podyktowane było brakiem 
czasu i skupieniem się na prowadzeniu kampanii wyborczej przez burmistrza, 

czy jeśli program „„Rozświetlamy Polskę” mówi o infrastrukturze oświetleniowej, zatem 

oczywistym jest, że słup też wchodzi w skład infrastruktury oświetleniowej, 
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e czy kwota w budżecie na działania inwestycyjne w wysokości I mln 100 tys. zł dotyczy 
stosunkowo nowych słupów, wiec czy nie warto byłoby je wymienić i zaoszczędzić; 

*+ radny Mariusz Walter pytając: 
e dlaczego wprowadzono dodatkowy abonament przy opłatach za wodę i ścieki, 

e o podwyżkę cen wody i opłat za Ścieki, 

e czy ulga 40% za odpady komunalne dla posiadaczy Karty Dużej Rodziny będzie 
naliczana mieszkańcom z urzędu, czy mają się o nią upominać, 

e czy bezpłatna komunikacja, za którą zapłacą wszyscy mieszkańcy, nie jest prekampanią, 

e 0 zyski dla miasta z zakupu jurty, 

e czy prawdą jest, że największym osiągnięciem miasta w 2023 roku była zapłata 

wykonawcy olbrzymiej kwoty w związku z przegraną sprawą w sądzie (kilkaset tysięcy 
złotych), 

e o lampy, które w dalszym ciągu nie świecą w mieście, 

e o kwestię dziur na ul. Kruhel Pełkiński, 

e o termin i godzinę wykonania pamiątkowych zdjęć radnych (tożsamy z trwającymi 
miejskimi uroczystościami upamiętniającymi wybuch Powstania Styczniowego), 

e czy na sesji powinny być poruszane sprawy rodzinne (np. w kwestii montażu 
grzejników w prywatnych domach i ich trwałości), 

e czy skoro w ciągu roku wkład własny wydatkowany na oświetlenie w wysokości 20% 
wartości dofinansowania może się zwrócić, to czy nie warto przystąpić do takiego 
programu, 

e czy skoro wymiana oświetlenia ulicznego następuje przy okazji remontu dróg, 
a w mieście jest ich 200 - to, czy na każdej ulicy oświetlenie zostanie wymienione na 
nowsze, energooszczędne, 

e o kanalizację w Dzielnicy nr VII: 

«k wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy: 

e pytając, czy rodzice dzieci uczęszczających do SP 11, zgłaszali jakieś skargi na trwający 
tam remont, brak stołówki, itp., 

e zaznaczając, że praca na rzecz samorządu powinna być pracą zespołową i tak właśnie 
należy pracować, a nie mieć o wszystko pretensje. 

Radny Jarosław Litwiak zaprosił wszystkich radnych na finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy, który odbędzie się w najbliższą niedzielę tj. 28 stycznia 2024 roku na jarosławskim 
rynku. 

O godz. 18:09 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 18:15 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 18:22 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 18:17 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Odpowiedzi udzielali zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusz Tracz, 
przewodniczący rady Szczepan Łąka oraz burmistrz miasta Waldemar Paluch informując. 
ŻE: 

e dzieci ze SP 11 konsumują posiłki pochodzące z cateringu w zastępczej sali (służącej 
do zajęć rewalidacyjnych) mieszczącej się w budynku A szkoły, sala jest odpowiednio 
przygotowana, nie trwają tam wówczas zajęcia, 

e posiłki są konsumowane o dwóch porach — godz. 11.00 oraz godz. 13.00 (dla dzieci tzw. 
„Świetlicowych '), 
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e rodzice dzieci uczęszczających do SP 11 podchodzą do kwestii remontu i nieczynnej 
stołówki ze zrozumieniem, nie było żadnych skarg z ich strony, 

e uroczystości z okazji upamiętnienia rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego trwały 
40 minut i radni chcący wykonać pamiątkowe zdjęcie mogli bez problemu skorzystać 

z tego terminu, 

e zostanie wyznaczony jeszcze dodatkowy termin umożliwiający wykonanie zdjęć dla 
radnych, 

e informacje na temat stołówki w SP 11 pochodzą od dyrekcji, zatem są zgodne ze stanem 
faktycznym, 

e stołówka jest zorganizowana w sposób prawidłowy i jej prowadzenie nie stwarza 
żadnego zagrożenia sanitarnego, 

e program „Rozświetlamy Polskę” zakładał tylko i wyłącznie wymianę opraw 
oświetleniowych, a nie słupów, 

e Gmina Miejska Jarosław nie mogłaby wymienić oświetlenia na wszystkich ulicach 
miasta (Długosza, Tarnowskiego, Fredry) z programu „„Rozświetlamy Polskę”, gdyż 

wymiana opraw oświetleniowych może jedynie nastąpić na majątku gminy, a gmina nie 
jest nawet właścicielem 50% lamp na terenie miasta, 

e Gmina Miejska Jarosław dzierżawi linie, słupy od rejonu energetycznego i płaci z tego 
tytułu dzierżawę, 

e Gmina Miejska Jarosław od kilku lat przy prowadzonych inwestycjach dokonuje 
również wymiany oświetlenia i takie działania mają na celu przejęcie na własność tegoż 

oświetlenia, 

e program „„Rozświetlamy Polskę” zakłada dofinansowanie w wysokości 80%, natomiast 
Gmina Miejska Jarosław musiałaby posiadać 20% na wkład własny, 

e w 2023 roku Gmina Miejska Jarosław zaprojektowała nowe linie oświetleniowe na 
terenie miasta, tak, aby dokonać wymiany wszystkich przestarzałych lamp (całości, 

a nie tylko opraw), 

e Gmina Miejska Jarosław przymierza się w ramach MOF, czyli czterech gmin — miasta 
Przeworsk, Gminy Przeworsk, Gminy Pawłosiów i Gminy Miejskiej Jarosław do 
złożenia wspólnego wniosku na wymianę oświetlenia z dofinansowaniem sięgającym 

85%, 

e Gmina Miejska Jarosław nie zamierza modernizować oświetlenia, którego nie jest 
właścicielem, 

e w 2016 roku Gmina Miejska Jarosław miała zapisaną w budżecie kwotę I mln zł na 
zakup oświetlenia ulicznego, prowadziła wówczas negocjacje z PGE w Lublinie i jako 
jedna z nielicznych gmin uzyskała zgodę na zakup od PGE oświetlenia ulicznego, 
jednak jeden z radnych zakwestionował sprawę informując, iż ówczesny rząd 

przygotowuje stosowną ustawę, która miała przekazywać samorządom oświetlenie 

uliczne należące do rejonów energetycznych, ustawa do dzisiaj nie powstała, a GMJ 
wówczas mając zabezpieczone środki mogła dokonać zakupu tego oświetlenia, 

e Gmina Miejska Jarosław płaci za dzierżawę każdej lampy ulicznej, która do niej nie 
należy, a wymiana oświetlenia nie należącego do gminy - byłaby niegospodarnością, 

e Gmina Miejska Jarosław zamierza wymienić oprawy oświetleniowe, ale wraz ze 
słupami oraz całą instalacją podziemną, 

e włączanie lamp w ciągu dnia podyktowane jest koniecznością ich sprawdzania 
w poszczególnych obwodach. 
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Ad X. Zakończenie obrad 

ołokokożoł ko kożołoż Oko około koko ŻoŻ OŁ OŻOŁOŻOŁOŁOŁOŻOŁOŻOŁ OKO ŁOŁOŻOŻOR OKOŁO OŁ OŁOROŻOŁOŻOŻOKOŁOŁOŁOKOŻOROROŁOŁOŚOŁOROŁOŚA 

>łe > > złe > 2 >be je > 2ke 2 2 2ke 2 2 > 2łe 2 2łe 2de 2 >łe > 2łe >le 2d 2ke >le 2 >łe 26 > > >łę 2 2łe >hę 216 >łe 2h 2d >ke >łę 2 >łe >ie 26 >łe 2 >łe 2 2 2 2łe >łę > >łę 2 > 2ik 2 > > > 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

2 Q_ 

mgr Sźczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

Barbara Zdj. wa 

podinspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Beat Mad — 

o. dziki Organizacyjno-Administracyjnego 

Marta ([Maziarka 

inspekt ydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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